
 

G:\Afdelinger\1. Afdelingsmøder\AFDELINGS-REFERATER\2023 afd. referater\Afd. 24 referat 2023 WTG Anja - OK.docx 

 

  
Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
683 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Kaj Engelhardt (KE), Allan Palm 
Hansen (APH), Mette Sørensen (MLS) 
  
Fra administrationen:  Lars Blædel Riemann (LBR), Torben 
Thygesen (TTH), Søren Steen Kindberg (SSK) 
 
 
Fra afdelingen: 21 Beboere. 
 

Dag og år: 
Torsdag, den 2. marts 2023, kl. 17.00 
på Holger Drachmanns Gade 1 
Afdelingsmøde for afd. 24 (Skrænten 1-53 og 
Dybbølgade 10. 
 
 
 

Anna Kristina bød velkommen og foreslog APH som diri-
gent. 

  
  

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

  
APH valgt som dirigent 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde.   

 

Beretning godkendt. 
 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

 
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Budgettet kan primært forklares ved stigning af udgifter til 
offentlige og andre faste udgifter. Der budgetteres med 
mere henlæggelse til planlagt vedligeholdelse. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 38,78 kr. pr. m2 (eller ca. 208 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2023. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende for-
slag: 

1. Ændring af parkeringsregler, jf. vedlagte bilag 
2. Indretning af parkeringspladser ved gavl nr. 1, jf. 

vedlagte bilag 
 

 

  
 
 
 
 
 
 
Budget enstemmigt godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Forslag forkastet – dog nedlægges gæ-
steparkering og disse forbeholdes par-
kering til hjemmeplejen. Skrivelse ud-
færdiges i samarbejde mellem admini-
strationen og bestyrelse vedr. fremtid 
parkering for gæster m.m. 

2. Forslag udgår – bestyrelsen trækker 
forslaget  

 
 
 
 

 
 
 
 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - 
Indkomne forslag: 
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Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - Ind-
komne forslag: 
Der er fra beboere indgået følgende forslag: 

1. Forslag til ændring af ordensregler vedr. husdyr, jf. 
vedlagte bilag 

2. Forslag til ændring vedr. tøjstativ i egen have, jf. 
vedlagte bilag 

3. Forslag til større affaldscontainer til pap/papir, jf. 
vedlagte bilag 

Der er fra hovedbestyrelsen indgået følgende forslag: 
4. Forslag til at hæve prisen for leje af gæsteværelse, 

jf. vedlagte bilag. 
Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende for-
slag: 

5. Debat omkring anvendelse af depoter, jf. vedlagte 
bilag 

6. Forslag til ændring i reglement vedr. vasketøj, jf. 
vedlagte bilag 

7. Forslag til ændring vedr. husdyr, jf. vedlagte bilag 
8. Forslag til ændring vedr. hæk ved indkørslen til 

Skrænten, jf. vedlagte bilag. 
 

 
1. Godkendt – der må holdes ude-katte 

og hunde skal føres i snor 
2. Godkendt – der må opsættes tørre-

stativ i haven. Der må ikke opsættes 
tørrestativer foran boligerne 

3. Godkendt – der udskiftes til større 
papcontainer 

4. Godkendt – prisen for leje af gæste-
værelse hæves med 50,00 kr. til 
150,00 kr. pr. døgn 

5. Godkendt – der skal nøgle til som 
der betales et månedligt gebyr for. 

6. Se forslag 2 
7. Se forslag 1 
8. Godkendt – hækken må ikke fjernes 

 
 
 

 
 

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 Formanden er ikke på valg. 
  
 

 

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
 På valg: Hans Jørgen Nielsen 
 
 
 
Suppleanter:  
 Nyvalg af 2 suppleanter 
 
 
 

 
Valgt til afdelingsbestyrelse: 
Hans Jørgen Nielsen 
 
 
 
Valgt til suppleanter: 

1. suppl. Dorte Petersen 
2. suppl. Christel Hougaard 

 

Pkt. 7 Valg af 2 repræsentanter til Antenneforeningen 
 B42  

På valg: Hans J. Nielsen og Mona Jochimsen 
 

Valgt til Antenneforeningen B42: 
  
Hans J. Nielsen og Mona Jochimsen 

Pkt. 8 Beslutning omkring fælleslokale: 
 

a. Valg af administrator for udlejning af fælleslo-
kale (gæsteværelse) (1 år) 

 
 

  
Valgt som administrator for udlejning af 
fælleslokale: 
Eva og Dorte 
 

Pkt. 9 Eventuelt: 
Under eventuelt behandles følgende: 
Der er fra afdelingsbestyrelsen indgået følgende til de-
bat: 

1. Information omkring bevoksning og BaneDanmark, 
jf. vedlagte 

2. Fremtiden omkring det store glas parti, jf. vedlagte 
3. Kort gennemgang af klageproceduren, jf. vedlagte 

 
 
 
 
 

1. LBR informerede om kontakten med 
BaneDanmark 

2. LBR informerede om kontakten med 
kommunen – Der skal udfærdiges et 
projekt og økonomien til dette skal 
afholdes af kommunen. 

3. TTH informerede om klageprocedu-
rens gang – der skal afleveres en 
klage med 3 underskrifter. 
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Mødet slut kl. 18.15 
 
 

TTH informerede om EL-lade-standere i af-
delingen 
 
Dialog omkring: 
 
Ny flag mand – afdelingsbestyrelsen arbej-
der videre med at finde en ny flag mand 
 
Affaldscontainere  

 


